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Kad sam bila dijete dijagnosticiran mi je maligni tumor zdjelice te mi je liječenje započelo 

2000. godine u Klaićevoj bolnici. Liječena sam na odjelu onkologije. U početku sam bila 

pacijentica doktora Čepulića, a kasnije doktorice Stepan-Giljević. Primila sam šesnaest 

kemoterapija i izliječena sam. 

Moja prošlost nosi i lijepe utiske pa se s radošću sjetim djece koju sam upoznala ondje kao i 

ljubaznog osoblja (osobito tete Jasne iz dnevne sobe). Držim da je to trebalo tako biti. Sve što 

sam u djetinjstvu proživjela učinilo me je čvršćom osobom i uvijek me podsjeća na to da, ako 

sam to mogla proći, sve drugo u životu nije tako teško. Naprotiv, lagan je izazov. 

Danas osjećam da je sve to, svaki taj trenutak proveden u bolnici, i svaka suza, 

blagoslovljeno. Danas sam zdrava i nitko niti ne sluti što je sve iza mene. Iako sam zbog 

bolesti morala kasnije krenuti u školu, sve sam stigla. Danas sam čak i studentica teologije na 

Katoličkom bogoslovnom fakultetu u Đakovu. 

Trebamo biti hrabri i sve će biti dobro! 

U mojim su molitvama sva djeca koja proživljavaju ono što sam i ja u djetinjstvu. Šaljem 

svima obilje blagoslova uz želju da što prije ozdrave i budu kod svojih kuća (znam da nam je 

svima uvijek bilo najvažnije ići svojoj kući kada se nalazi malo poprave)! 

 

 


